
 »ســازمان امور مالیاتی از ابتدای 
مهرماه دستگاه های کارت خوان 
پزشکانی را که به ســازمان امور 
مالیاتی متصل نیست غیرفعال خواهد کرد«. این مطلب را بهروز مهدلو مدیرکل 
امور مالیاتی اســتان اصفهان اعلام کرد و گفت: مهلت داده شده به پزشکان تمام 
شد. وی افزود: 15 شهریورماه آخرین مهلت پزشکان برای اتصال پایانه فروشگاهی 
یا دستگاه POS به سایت سازمان امور مالیاتی کشور بود، اما تا آن تاریخ تنها 20 
درصد جامعه پزشکی کشور به این قانون تمکین کردند و این آمار در اصفهان 16 
درصد جامعه پزشکی و چهار درصد پایین تر میانگین کشور بود.وی با بیان اینکه از 
آن تاریخ تاکنون اقدامات مختلفی برای تشویق پزشکان جهت استفاده از سامانه 
پوز متصل به مالیات صورت گرفت، افزود: به همین منظور چند نشست آموزشی 
برای پزشکان برگزار شــد، همچنین با تهیه لیست پزشــکانی که به این قانون 
تمکین نکرده اند، به آن ها از طریق پیامک اطلاع  رســانی شد. علاوه بر آن فرمی 
تهیه و با امضای بنده به صورت نامه کتبی مســتقیما تحویل پزشکان داده شد تا 
در آینده نسبت به این قانون ابراز بی اطلاعی نکنند. همچنین با حضور سرزده به 
مطب پزشــکان بر اجرای این قانون تاکید کرده ایم. مدیرکل امور مالیاتی استان 
اصفهان با بیان اینکه با اقدامات صورت گرفته تا تاریخ 27 شهریورماه، 73 هزار و 
737 پزشک در سراسر کشور فراخوان شدند که از این تعداد 16 هزار و 560 نفر 
معادل 22.5 درصد پزشکان کشــور به قانون تمکین کرده اند، تاکید کرد: تا این 
تاریخ 6 هزار و 715 پزشک در استان اصفهان فراخوان شدند که از این تعداد 1574 
نفر معادل 23.5 درصد پزشکان اصفهانی به قانون تمکین کرده اند. وی با تاکید بر 

اینکه تمام پزشکان باید تا پایان شــهریورماه نسبت به نصب دستگاه پوز و اتصال 
آن به سامانه امور مالیاتی اقدام کنند، ابراز امیدواری کرد: تا پایان شهریور باید 90 
درصد جامعه پزشکی به عنوان قشر فرهیخته و تحصیل کرده به قانون تمکین و 
مشخص کنند که فرارهای مالیاتی مربوط به آن ها نبوده است. برای پزشکانی که 
در این سامانه ثبت نام نکرده اند از ابتدای مهرماه به مرور احکام صادر می شود و با 
حضور بازرسان در مطب آن ها و در صورت مشاهده هر گونه جرائم و کتمان درآمد، 
30 درصد جریمه خواهند شد و دو درصد کارمزد اخذ و تمام هزینه دریافت شده 
به عنوان درآمد محاسبه خواهد شد. مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان تأکید 
کرد: مطابق این قانون تنها نصب پایانه فروشگاهی مد نظر سازمان مالیاتی کشور 
نیست بلکه دستگاه پوز باید به نام شخص پزشک به سایت سازمان مالیاتی متصل 
شود.وی با اشاره به بخشی از تخلفات پزشکان که مصداق جرم است، گفت: برخی 
از پزشکان که دستگاه کارت خوان ندارند و از دستگاه دیگران استفاده می کنند، 
استفاده از دستگاه کارت خوان به نام منشی و سایر اعضای خانواده پزشک، استفاده 
از دستگاه های مربوط به صندوق های قرض الحسنه، خیریه و ... مصداق جرم است 
و در صورت مشاهده با آن ها برخورد می شود. مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان 
تاکید کرد: براین اساس، مهلت پزشکان در نصب سامانه فروشگاهی و اتصال آن به 
سازمان امور مالیاتی تمدید نخواهد شد و از ابتدای مهرماه مردم در صورت مشاهده 
هر گونه تخلف پزشکان، می توانند با سامانه 1526 تماس گرفته یا موارد را به صورت 
مکتوب به سازمان امور مالیاتی اعلام کنند. مهدلو گفت: پیش بینی می شود سازمان 
امور مالیاتی از ابتدای مهرماه دستگاه های کارت خوان پزشکانی را که به سازمان 

امور مالیاتی متصل نیست را غیرفعال خواهد کرد.

رئیس بنیاد مســتضعفان گفت: وظیفه 
بنیاد مستضعفان فقط رسیدگی به ملک و 
املاک نیست بلکه این بنیاد در رونق تولید 
هم کمک رسانی می کند و وظایفی در این عرصه مهم دارد. پرویز فتاح در مراسم 
اهدای 500 فقره از املاک علوی در مسجد حضرت ابوالفضل لیمجیر اصفهان، با 
بیان اینکه در ابتدای ســفر به اصفهان و پیش از رسیدن به این مراسم از مجتمع 
دامپروری قیام اصفهان بازدید داشته ام، اظهار داشت: این مجموعه دامپروری که در 
اطراف شهر اصفهان واقع شده در تولید شیر در اصفهان و کشور تأثیر بسزایی دارد 
و با روش های به روز و مدرن اداره و در ایران و منطقه به عنوان یک دامپروری نمونه 
شناخته می شود. فتاح در ادامه با اشاره به الگوسازی در سطح کشور از مجموعه 
دامپروری که از آن بازدید داشته اســت، ادامه داد: وظیفه بنیاد مستضعفان فقط 
رسیدگی به ملک و املاک نیست بلکه این بنیاد در رونق تولید هم کمک رسانی 

می کند و وظایفی در این عرصه مهم دارد.
 اهدای ۵۰۰ فقره از املاک علوی به اصفهان

وی از اهدای 500 فقره از املاک علوی به اصفهان خبر داد و تصریح کرد: 
هرچند تعداد کم اســت و ما کار خاصی انجام نمی دهیم و تنها حق را به حق دار 
می رسانیم، اما به بهبود این شــرایط امیدوار هستیم؛ خوشبختانه مردم اصفهان 
در نگهداری از اموال ســیار خوب عمل می کنند. رئیس بنیاد مستضعفان کشور 
با اشاره به نقش آفرینی اصفهان در دفاع مقدس و پیروزی انقلاب اسلامی اضافه 
کرد: اصفهان شهر شهید خرازی ها، همت ها و حججی هاست و دارای مردم خوب 
و متدین و انقلابی است و ما باید نیازمندان آن را مورد تکریم قرار دهیم، تا در مسیر 

شهدا باشیم. فتاح با بیان اینکه ما مسئولان امانتدار مردم هستیم، گفت: در نهایت 
امانت باید به اهل خود برسد و امروز شاهد همین اتفاق در این واگذاری ها هستیم. 
با این واگذاری تاکنون تعداد واگذاری های زمین طی پنج سال گذشته به ۸4 هزار 
و 500 فقره زمین مسکونی یا کشاورزی رسیده است، 90 درصد این واگذاری ها 

بلاعوض هستند و مبلغ درصد باقی مانده آن نیز کم و ناچیز است.
 ۱۱ هکتار از واگذاری های املاک علوی متعلق به استان اصفهان 

است
وی اظهار داشت: تعداد واگذاری های املاک در مجموع 27 هزار هکتار در کشور 
اســت که در ادامه و نیمه دوم ســرعت این واگذاری ها افزایش خواهد یافت، از 
این مقدار 11 هکتار از واگذاری ها متعلق به اســتان اصفهان است. رئیس بنیاد 
مستضعفان کشور با تأکید بر ضرورت همدلی و همکاری همه جانبه میان مردم و 
مسئولان و اتحاد اقشار جامعه با یکدیگر، تصریح کرد: ما یک ملت متعهد و مؤمن 
هستیم و به دلیل ایمانی که داریم دل هایمان به یکدیگر گره خورده و همواره در 
کنار هم قرار داریم و پای انقلاب اســلامی که برخاسته از انقلاب امام حسین )ع( 
است، ایستاده ایم. وی گفت: حضور شــما مردم در صحنه های انقلاب و گوش به 
فرمان رهبر معظم انقلاب بودن باعث تداوم راه انقــلاب و توفیق روز افزون برای 

کشور خواهد شد.
 مسئولان باید همیشه در میان مردم باشند

فتاح ادامه داد: ما مســئولان باید همیشه در همه عرصه ها در میان مردم 
باشیم و مردمی عمل کنیم، باید با مردم همراه بود و گره از مشکل مردم باز کرد تا 

بتوانیم دین خود به انقلاب و شهدا و مردم شریف ایران را ادا کنیم.

هشدار مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان؛

پزشکان زیر ذره بین اداره مالیات
رئیس بنیاد مستضعفان در مراسم اهدای ۵۰۰ فقره از املاک علوی

بنیاد مستضعفان وظایفی در رونق تولید ملی دارد

 

مزاحمان تلفنی با جان مردم بازی می کننداستفاده از شیوه های جایگزین برای کمبود نیروی انسانی
بوشهر/ گروه استان ها: سرپرست اداره کل آموزش و پرورش بوشهر عنوان کرد: امسال برای جبران کمبود نیروی انسانی آموزش و 
پرورش از شیوه های جایگزین همچون ظرفیت بازنشستگان و خریدهای خدمات آموزشی استفاده خواهد شد. غلامحسین حسینی 
گفت: امسال با همکاری و همراهی مسئولان استان سال تحصیلی جدید را آغاز خواهیم کرد. در یک کلام می توان گفت مردمی ترین 
نهادی که در کنار مساجد می توان از آن یاد کرد، مدارس هستند. وی تاکید کرد: آنچه امروز در جامعه رخ می دهد محصول مدارس 
دیروز است و آنچه فردا قرار است در جامعه ما رخ دهد نگاه و مشی تربیتی است که امروز در مدارس ساری و جاری می کنیم. سرپرست 
اداره کل آموزش و پرورش استان بوشهر اظهار کرد: امسال جمعیت دانش آموزی نزدیک به 231 هزار دانش آموز را در هشت هزار و 2۸7 

کلاس درس استان بوشهر میزبانی خواهیم کرد و رشد جمعیت تقریبی 11 هزار دانش آموز را شاهد هستیم.

کرج / گروه استان ها: رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج گفت: هر چند از ابتدای سال شاهد کاهش 30 درصدی 
مزاحمت های تلفنی 125 در مقایسه با مدت مشابه سال قبل بودیم ولی هنوز هم دغدغه جدی در این زمینه وجود دارد.  محمد یساولی افزود: 
به طور میانگین روزانه هزار و ۸00 تماس با 125 برقرار می شود که حدود هزار و 500 مورد از آن ها مزاحمت تلفنی یا مشکلاتی است که در 
حیطه وظایف سازمان تعریف نشده است. وی گفت: برای کاهش مزاحمت های تلفنی نیاز به فرهنگ سازی و برنامه ریزی دقیق است چون 
این مزاحمت ها بازی با جان مردم است. یساولی اظهار کرد: با اضافه شدن سه ایستگاه آتش نشانی، تعداد این ایستگاه ها در کرج به 29 مورد 
می رسد. وی ادامه داد: در مجموع 460 نیروی عملیاتی آتش نشان در کرج فعالیت دارند که 15 نفر از آن ها زن هستند و طبق استانداردها 
برای هر دو هزار و 500 نفر باید یک نیروی آتش نشان وجود داشته باشد که بر اساس جمعیت کرج باید گفت شهر ما 300 آتش نشان کم دارد.
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استانها
Provinces رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی

بردسکن بیان کرد:

حضور تیم ارزیابی عملکرد در 
شهرستان بردسکن

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی بردسکن 
از حضور تیم بازرسی و ارزیابی عملکرد اداره 
کل استان در این شهرستان خبر داد.  حسین 
غلامی گفت: تیم ارزیابی اداره کل در راستای 
بررســی حوزه های اشــتغال، بیمه بیکاری، 
تعــاون و ســلامت اداری از اداره تعاون کار و 
رفاه اجتماعی شهرســتان بردســکن بازدید 
کردند. وی بیــان داشــت: امیدواریم در این 
ارزیابی ها نقاط قوت و ضعف حوزه های مختلف 
و فرآیندها را در راســتای رفع مشــکلات و 
افزایش بهره وری شناســایی کرده تا بتوانیم 
در راستای خدمات رسانی به مراجعان با دقت، 
سرعت و صحت بیشتری فعالیت کنیم. غلامی 
همچنین هدف نهایــی از ارزیابی عملکرد را 
افزایش کارآیی و اثربخشی در این شهرستان 
عنوان کرد و گفت: ارتقا و حفظ کرامت مردم و 
رعایت حقوق شهروندی و ارائه خدمات مطلوب 
از جمله مواردی اســت که با جدیت پیگیری 

خواهیم کرد.

فرماندار ویژه آبادان خبر داد:

وجود ۲ میلیون نخل 
آسیب دیده در آبادان

آبادان / گروه اســتان ها: فرمانــدار ویژه 
آبادان از آســیب دیدن دو میلیون اصله نخل 
و فرســودگی 70 درصد از شــبکه انتقال آب 
این شهرستان خبر داد و خواهان توجه جدی 
مسئولان به بهبود شرایط شد. سیدزین العابدین 
موسوی در جلسه بررسی مسائل و مشکلات 
حوزه آب، فاضلاب، کشاورزی و شیلات، ضمن 
اشاره به تأمین آب شرب شهرستان از آب غدیر 
به منظور بهبود آبی که به دلیل ترکیب با آب 
رودخانه بهمنشیر دارای کدورت بالایی است، 
گفــت: از 120 هزار متر مکعب ســهمیه آب 
تعیین شــده از آب غدیر برای آبادان در حال 
حاضر تنها 45 هزار مترمکعــب آب به آبادان 
تحویل می شــود که خواهان اعطای سهمیه 
پیش بینی شده اصلی آب آبادان از طرح غدیر 
هستیم. وی اظهار کرد: آب مورد نیاز روستاها از 
طریق 90۸ کیلومتر شبکه آبرسانی به روستاها 
انتقال می یابد که به سبب فرسودگی، کاهش 
کیفیت آب را موجب می شــود. فرماندار ویژه 
آبادان با تاکید بر اینکه شــبکه توزیع آب در 
بخش شهری و روستایی نیاز به بازسازی دارد، 
تصریح کرد: در حال حاضر به دلیل فرسودگی 
بالای شــبکه توزیع آب روســتایی، در طول 
شبانه روز بین یک تا 12 ساعت، آب در سطح 
روســتاهای مختلف از طریق پمپــاژ، توزیع 
می شــود. وی گفت: پیش از جنگ تحمیلی 
20 هزار هکتار از اراضی کشاورزی منطقه زیر 
کشت نخل قرار داشــت و این سوای از کشت 
میانه کاری بود، اما در حــال حاضر 11 هزار و 

500 هکتار آن محصول می دهد.

کوتاه از استان ها 6

سال تحصیلی 99-9۸ آموزش و پرورش 
منطقه زواره با شعار مدرسه محوری جدید 
با تکیه بر ســبک زندگی ایرانی اسلامی 

آغاز می شود. 
رئیس آموزش و پرورش منطقه زواره اعلام 
کرد: تعداد دو هزار و 253 نفر دانش آموز 
در 49 واحد آموزشی در 139 کلاس درس 

سال تحصیلی جدید را آغاز می کنند.
 جواد ناجی ادامه داد: ســند مالکیت 20 
واحد آموزشــی در حال تهیه است. وی با 
اشاره به آمادگی این اداره برای سال جدید 

اعلام کرد: ســازماندهی نیروی انسانی و 
صدور ابلاغ انجام شده و هیچ نوع کمبود 
نیروی انسانی در این منطقه وجود ندارد. 
ناجی تعداد بازنشســتگان سال جاری را 
شــش نفر اعلام و خاطرنشــان کرد: در 
سال جدید 17 نفر در دانشگاه فرهنگیان 
پذیرفته شده اند. وی از اجرای طرح مدارس 
مروج ســلامت در پنج واحد آموزشــی 
خبر داد و افزود: در زمینه پیشــگیری از 
آسیب های اجتماعی و بهداشت و سلامت 
و حوزه قرآن و عترت رتبه برتر اســتان و 

در رشته داســتان کوتاه رتبه دوم استان 
و در زمینه جشــنواره نوآوری رتبه سوم 
اســتان را کســب کردند. ناجی در رابطه 
با برگــزاری اردوهای راهیــان نور اظهار 
داشــت: 163 نفر دانش آموز در این اردو 
شرکت کرده اند. وی در زمینه فعالیت های 
عمرانی اعلام کــرد: کارگاه دبیرســتان 
ایزدی بــا اعتبــار 700 میلیــون تومان 
آماده بهره برداری اســت و پژوهش سرای 
دانش آموزی و مجتمع رضوان روســتای 
تلک آباد با اعتبار 2500 میلیارد ریال در 

دهه مبارکه فجر به بهره برداری می رسد. 
همچنین آســفالت 10 واحد آموزشی به 
مســاحت پانزده هزار متر مربــع از دیگر 
فعالیت های عمرانی انجام شده است. ناجی 
در زمینه فعالیت های آموزشی اعلام کرد: 
این اداره در سال گذشته در رشته ریاضی 
متوسطه اول و فیزیک متوسطه دوم رتبه 
برتر استان و در رشته ریاضی متوسطه دوم 
و نظارت و ارزیابی عملکرد رتبه دوم استان 
را کســب کرد. رئیس آموزش و پرورش 
منطقــه زواره از به صــدا در آوردن زنگ 

شــکوفه ها، مقاومت و مهــر و مهربانی و 
نمازجماعت خبر داد. وی افزود: ۸0 درصد 
منازل فرهنگیان بیمه شده و اعزام120 نفر 
به سفر زیارتی مشهد مقدس و تعداد 16 
وام قرض الحسنه در سال جاری پرداخت 
شده اســت. همچنین دو واحد آموزشی 
در روســتاهای نیرآباد و شهراب تعطیل و 
مدرسه روستای درقه بازگشایی شده است. 
ناجی در پایان اعلام کرد: ســتاد ثبت نام 
این اداره کم ترین شکایت و رضایتمندی 
95 درصدی را به دنبال داشته است و کار 
سازماندهی ســرویس مدارس و پوشش 
فرم دانش آموزان به نحــو مطلوب انجام 

شده است.

رئیس پلیــس راهــور اســتان ایلام، 
درهمایش طلاب یاران فرهنگ ترافیک 

که به منظور همکاری بیشــتر طلاب و 
حوزه علمیه با پلیس راهور برگزار شد، 
از اجرای طرح ویــژه انتظامی ترافیکی 
ویژه آغاز سال تحصیلی خبر داد و اظهار 
داشت: طرح ویژه ترافیکی از اول مهرماه 

به صورت ویژه در سطح شهر و تمام معابر 
اجرا می شــود. ابوالفضل کهزادی گفت: 
با شــهرداری مرکز اســتان و شهرهای 
تابعه هماهنگی شده تا کلیه معابری که 
مدارس در آن قرار گرفته است در صورت 
نیاز اصلاح نقاط، خط کشــی، تعمیرات 
در معابر و مسیرها را انجام داده و معابر 
و مسیرها را مهیای آغاز سال تحصیلی 
جدید کنند. رئیس پلیس راهور استان 
ایلام از آمادگــی صددرصدی نیروهای 
پلیس راهور در اجــرای این طرح خبر 
داد و گفت: طرح ویژه ترافیکی از ابتدای 

مهرماه بــه صورت ویــژه در کلیه معابر 
سطح شهر و حتی معابر حاشیه شهر که 
در آن ها مدارس وجود دارند به اجرا در 
آمده و تمام نیروهای مــا در اجرای این 
طرح به کارگیری می شــوند. کهزادی 
گفت: از خانواده ها و اولیای دانش آموزان 
تقاضا داریم که مســیرهای رفت و آمد 
دانش آموزان را از قبل شناسایی کرده و 
کوتاه ترین مسیر را برای انتقال فرزندان 
خود به مدرســه انتخاب کننــد. وی با 
بیان اینکــه خانواده ها تا حــد امکان از 
مســیرهای کناره ای و حاشیه ای برای 

مسافت های دور اســتفاده کنند، افزود: 
اگر مســیر نزدیک اســت از مسیرهای 
متراکم کمتر اســتفاده شــود و تلاش 
کنند تا از مسیر جایگزین استفاده شود. 
رئیس پلیس راهور استان ایلام، با اشاره 
به اینکه در هفته اول مهر تردد کامیونت 
و خودروهای سنگینی که خدمات رسانی 
داخل شهر را انجام می دهند تا ساعت 9 
صبح ممنوع است، بیان کرد: در صورت 
تردد این خودروها در این محدوده زمانی 
در داخل شــهر پلیس با آن ها برخورد 

خواهد کرد.

رئیس پلیس راهور استان ایلام خبر داد:

اجرای طرح ویژه انتظامی ترافیکی ویژه آغاز سال تحصیلی

شعار آموزش و پرورش در سال تحصیلی جدید؛

مدرسه محوری با تکیه بر سبک زندگی ایرانی اسلامی
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مدیرکل راهداری لرستان خبر داد:

 اعزام 10 دستگاه اتوبوس
از لرستان به مرز مهران

لرستان/ گروه استان ها: مدیرکل راهداری و 
حمل ونقل جاده ای لرستان گفت: 10 دستگاه 
اتوبوس از ناوگان استان برای جابه جایی زائران 
عتبات عالیات به مرز مهران اعزام شد. عباس 
شرفی بیان کرد: در ادامه طرح جابه جایی زائران 
عتبات عالیات در روزهای 2۸ و 29 شهریورماه، 
10 دستگاه اتوبوس از شهرستان های نورآباد، 
خرم آباد و رومشــکان به مرز مهران اعزام شد. 
وی با اشاره به نقش لرســتان به عنوان استان 
معین در طرح جابه جایی زائران اربعین حسینی 
افزود: برنامه ریزی لازم برای جابه جایی به موقع 
زائران در ایام اربعین حسینی انجام شده است 
و همه تلاش خود را بــرای اجرای هر چه بهتر 
طرح مذکور به کار خواهیم گرفت. شــرفی با 
بیان اینکه تمام ظرفیت ناوگان لرستان مهیای 
خدمت رسانی به زائران اربعین حسینی است، 
گفت: طرح اربعین امسال از 17 مهر آغاز خواهد 
شــد. این مســئول عنوان کرد: به دلیل حجم 
بالای سفرها و اعلام نیاز اســتان ایلام، از ایام 
تعطیلات عاشورا و تاســوعای حسینی به بعد 
به طور مستمر در حال همکاری و اعزام ناوگان 
کمکی به مرز مهران جهت انتقــال زائران به 
سراسر کشور هستیم که در آخرین مرحله 10 

دستگاه اتوبوس عازم استان ایلام شد.

 مدیرکل دامپزشکی استان بوشهر 
بیان کرد:

نفوذ »لکه سفید« به مزارع 
پرورش میگو

بوشهر / گروه استان ها: مدیرکل دامپزشکی 
استان بوشــهر از نفوذ بیماری »لکه سفید« به 
برخی از مزارع پرورش میگوی ســطح استان 
خبر داد. مرتضی بحرانــی عنوان کرد: بیماری 
لکه سفید در اواســط ماه جاری در سایت های 
پرورش میگوی استان مشــاهده شده است و 
بعضی از سایت های پرورشی درگیر این بیماری 
شــده اند. وی افزود: در حال حاضر برداشــت 
سریع میگو را در دســتور کار داریم و با توجه 
به اینکه خیلی از مزارع و استخرهای پرورشی 
به وزن بازاری رســیده اند برداشــت سریع در 
حال انجام اســت. مدیرکل دامپزشکی بوشهر 
تاکید کرد: ممکن است در صورت عدم رعایت 
شرایط امنیت زیستی و قرنطینه ای پیشرفت 
بیماری لکه سفید به سایر سایت ها نیز نفوذ کند. 
بحرانی با اشاره به لزوم رعایت شرایط امنیتی 
گفت: در خصوص حمل و نقل و ماشین هایی 
که توســط آن برداشــت صورت می گیرد، در 
حوزه حمل و نقل و ترافیک نقلیه ای و انسانی، 
و همچنیــن رعایت ضوابط و شــرایط ابلاغی 
در خصوص ســایت ها مورد تاکید اســت. این 
مســئول خاطرنشــان کرد: امنیت زیستی به 
معنای رعایت ضوابط و اصول بهداشتی است 
و در صورت رعایت موارد توصیه شــده مربوط 
به امنیت زیســتی می توانیم به سلامت از این 
شرایط عبور کرده و سایر سایت ها درگیر نشود. 
مدیرکل دامپزشکی استان بوشهر تصریح کرد: 
در حال حاضر عملیات برداشت همراه با رعایت 
بحث های امنیت زیســتی و شرایط بهداشتی 
در حال انجام اســت که امیدواریم این دوره به 
سلامت پشت سر گذاشته شود. وی یادآور شد: 
یکی از اصول مهم مورد توجه در دنیا، پرورش در 
کنار بیماری یا ویروس است که الان در دستور 

کار قرار گرفته و دنبال می شود.

دریچه

طرح توسعه مقبره الشعرا  شتاب می گیرد  
مدیــرکل اداره فرهنــگ و ارشــاد اســلامی 
آذربایجان شــرقی، با اشــاره به ضرورت ساماندهی 
مقبره الشعرای تبریز به عنوان مهم ترین نماد فرهنگی، 
ادبی و گردشگری اســتان، گفت: ردیف اعتباری این 
اثر تاریخی فرهنگی در بودجه سال 139۸ احیا شده 
که این امر می تواند موجب شتاب گرفتن طرح توسعه 
مقبره الشعرای تبریز شــود. محمد محمدپور اظهار 
کرد: بر این اساس ردیف مستقل برای اجرای طرح های 
عمرانی و بنای یادمان ایــن مجموعه فرهنگی فاخر 
تبریز در بودجه ســال 139۸ لحاظ شده که از محل 
اعتبارات ملی تخصیص می یابد. وی تشریح کرد: ردیف 
بودجه مقبره الشعرای تبریز چند سال پیش حذف شده 
بود، اما در موافقت نامه اخیر 9.۸ میلیارد تومان اعتبار 
برای آن لحاظ شده است که البته از مقدار تخصیص 
آن اطلاع کامل نداریم، ولی تلاش می کنیم تخصیص 
آن کامل شــود، چراکه برای اجرای طرح ساماندهی 
مقبره الشعرای تبریز در زمان مناسب، به اعتبار کافی 
نیاز است. محمدپور گفت: بر اساس تصمیم های اتخاذ 
شده اخیر، مقرر شده تا طرح ساماندهی مقبره الشعرای 
تبریز در دو بخش ادامه یابــد؛ بخش بنای یادمان که 
توسط وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی آسیب زدایی و 
تکمیل شود و بخش دیگر طرح پیرامون یادمان مقبره 
که می بایست شهرداری در این حوزه اقدام کند. وی 
با بیان اینکه طرح ســاماندهی مقبره الشعرا در سال 
1393 به شــهرداری تبریز واگذار شــد و با این حال 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اســلامی آذربایجان شرقی 

این مجموعه را همراهی می کند، اضافه کرد: شهرداری 
تبریز نیز برای ســال جاری پنج میلیارد تومان اعتبار 
برای این طرح لحاظ کرده اســت کــه البته ناکافی و 
نسبت به نیاز پروژه رقم بسیار پایینی است. مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی ادامه داد: بر 
اساس اعلام شهرداری تبریز در مجموع از سال 1393 

تاکنون 1۸ تا 20 میلیارد تومان بــرای اجرای طرح 
ساماندهی مقبره الشــعرای تبریز هزینه شده است؛ 
البته بر اساس برآورد ســال 1397 مشاور شهرداری 
برای انجام طرح های عمرانــی و تجهیز این مجموعه 
حدود 65 میلیارد تومان اعتبار نیاز اســت. محمدپور 
یادآور شد: بر اساس برآوردهای سال جاری و با توجه 

به مبادله اوراق خزانه برای مجموعه اقدامات عمرانی، 
تجهیز، آســیب زدایی و تکمیل یادمان مقبره الشعرا 
بی تردید حدود 100 میلیارد تومان اعتبار نیاز است. 
وی بیان کرد: مدیریــت اجرای طرح ســامان دهی 
 مقبره الشــعرای تبریز به صورت هیئت امنایی انجام 

می شود.

مدیرکل اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی:

ردیف اعتبــاری اثــر تاریخی 
فرهنگی مقبره الشعرا در بودجه 
سال ۱۳۹۸ احیا شده که این امر 
می تواند موجب شــتاب گرفتن 
طرح توسعه مقبره الشعرای تبریز 

شود.
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